

Dagsorden til Mødet den 6/12 2022 kl. 19.00

Afbud: Ole

Gæster:

1. Godkendelse af referat fra sidste møde.
2. Der kommer 2-1 vej ved cykelstiens afslutning, der arbejdes p.t. på det.
3. Med hensyn til fjernvarmen er der intet nyt, vi får ikke svar før en gang i det nye år. Måske er der indsendt et beregningsgrundlag til kommunen her ultimo nov.

Kenneth og Inge var til et møde i Glamsbjerg for at høre om andre muligheder for evt. fælles løsninger. Der kan evt. laves det der hedder termonet, hvor flere går sammen om fælles løsninger. Det kan man få hjælp til af f.eks. fjernvarmeselskabet og dem der sidder med den kommunale varmeplanlægning. Det er efter min (Inge's) vurdering noget folk selv må tage op. Det er ikke noget lokalrådet kan gå nærmere ind i.

Er der nogen der ved om der var lokale folk til varmemessen den 23. nov. Og hvad den nærmere gik ud på. Assens fjernvarme havde ikke mulighed for at deltage og det bemærkede jeg at jeg synes var uheldigt. Manglende kommunikation mellem kommune og fjernvarmen. Marc Roar Hintze beklager.

Byrådet vedtager formentlig den varmeplan der er præsenteret på dagsorden til 30-11. Det betyder at kommunen er forpligtet til at hjælpe hvis der er nogen der ønsker at gå sammen om noget kollektivt, såfremt det vil være samfundsøkonomisk, ellers vil man vejlede i individuelle løsninger.

4. Endnu ingen tilbagemelding ang. Toiletbygning.
5. Lokalplanen vedr. FTZ forventes at være vedtaget på byrådsmødet i nov.

Der afholdes borgermøde med meget mere information og mulighed for at stille spørgsmål i Borgerhuset's store sal den 12.januar. Det er kommunen der inviterer. Har vi noget vi gerne vil skrive i høringsvar, ud over ønsket om en grussti fra Lærkeskolen og op til Rørup Kirke?

6. Måske har der været noget interessant på møde i MTP den 6. dec. Ang. grunden som Rema har købt. I skrivende stund vides det ikke.
7. Vedrørende lokalrådsmodellen, som også er på byrådsmødet den 30.11 forventes det at man vedtager det allerede oplyste at man fra politikernes side ønsker lukkede møder. Dog skriver Steen Søgaard til mig:

”Arbejdsgruppens forslag behandles af Byrådet i næste uge og forventes vedtaget. De politikere, der deltog i jeres dialogmøde i år, var ret begejstrede for den måde, hvorpå mødet foregik. Jeg tænker, at I godt kan afprøve en lignende afvikling næste år, såfremt I ønsker dette. Det som byrådspolitikerne er trætte af, er de dialogmøder, der ligner ”kom og skyd på politikerne”. Dialogmøder uden dagsorden og hvor der kommer borgere, der bare udtrykker utilfredshed og taler længe om fortove, veje etc. Dét hører ikke hjemme på et dialogmøde, hvor der netop er tale om dialog mellem bestyrelsen for et lokalråd og et antal byrådspolitikere.”

Det skal vi selvfølgelig udnytte.

8. Er der nogen der har noget til vores side på det ark. vi laver sammen med Sogneforeningen. Dato for generalforsamling inden 1.4. Ruter til omdeling drøftes. Prøver at se om der er en opdeling inden mødet.
9. Evt.